
Protokół Nr XXV/04 

z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 28 grudnia 2004 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu 

 

Ad 1)  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Curyk o godzinie 17.00 otworzył dwudziestą 

piątą sesję Rady Powiatu Gostyńskiego.  

Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

W Radzie Powiatu Gostyńskiego zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że 

Rada jest władna podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane kworum. Podczas stwierdzania 

kworum na sesji obecnych było 18 radnych, nieobecny był radny Pan Kazimierz Musielak.  

Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.  

 

Ad 2)  

Starosta Pani Elżbieta Palka zaproponowała uzupełnienie proponowanego porządku obrad 

o dodanie  punktu 8 m) projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu planu 

finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i 

Kartograficznym na rok 2005. 

Poprawka Starosty została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 

Porządek obrad sesji wraz z poprawką został przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów 

„za”. 

Porządek obrad stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 3) 

Protokół Nr XXIV/04 z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 2 grudnia 2004 r. został 

przyjęty w wyniku głosowania: 18 głosów „za”.   

 

Ad 4)  

Starosta Pani Elżbieta Palka przedstawiła informację z działalności Zarządu Powiatu z dnia 

2, 6, 17 grudnia 2004 roku.  

Informacje z działalności Zarządu Powiatu stanowią załączniki do protokołu. 
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Ad 5)  

W punkcie „Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji oraz odpowiedzi na 

postawione pytania” radni nie zabrali głosu.  

 

Ad 6) 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk poinformował, że nie wypłnęł a żadan interpelacja.  

 

Ad 7)  

Zapytania zgłosili:  

Radny Pan Kazimierz Dworecki zwrócił się z pytaniem jak wygląda sprawa wykupu gruntu 

w celu poszerzenia drogi Stary Gostyń – Daleszyn. Druga sprawa poruszona przez radnego 

dotyczyła gruntów przy drodze Kosowo –Siemowo gdzie planowana jest ścieżka rowerowa. 

Radny Pan Jerzy Giernalczyk zwrócił się z pytaniem do przewodniczącego komisji ds. 

przyznawania stypendium unijnych. Odwołania od decyzji Zarządu o nieprzyznaniu 

stypendium zostały oddalone. Radny zastanawiał się jak ubiegły rok przeżyły rodziny, w 

których ani złotówka dochodu nie przypadała na członka rodziny. Jak to wygląda w 

rzeczywistości. 

Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał jak została doposażona i jakie będzie przeznaczenie 

karetki pogotowia, która dotarła do powiatu gostyńskiego.  

 

Ad 8a)  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz inne składniki wynagradzania w roku 

2005 przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Zgodnie ze znowelizowanymi przepisami ustawy  - Karta Nauczyciela, regulamin 

wynagradzania nauczycieli ustala organ prowadzący szkoły corocznie, w taki sposób, aby 

nauczyciele poszczególnych stopni awansu zawodowego łącznie osiągnęli wynagrodzenie nie 

mniejsze niż średnie ustawowe. Regulamin w przedłożonej postaci pozwala na uzyskiwanie 

przez nauczycieli  poszczególnych stopni wyżej wymienionej średniej.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
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zgłaszając poprawkę o następującej treści: „w § 3 ust. 6 oraz w § 4 ust. 4 projektu uchwały po 

wyrażeniu „dyrektorzy wszystkich szkół łącznie otrzymują” dodać słowa „do dyspozycji”.  

Opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego                   w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za nadgodziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

oraz inne składniki wynagradzania w roku 2005 wraz z zaproponowanymi zmianami. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie zgłaszając poprawkę o treści: Wnioskuje, 

aby w § 3 ust. 6 projektu uchwały  występujące po wyrażeniu „stanowiska kierownicze w 

szkołach” słowo „można” zastąpić wyrazem „należy”. 

Opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatku 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

inne składniki wynagradzania w roku 2005 wraz z zaproponowaną zmianą. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki. 

Poprawka Komisji Spraw Społecznych została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów 

„za”. 

Poprawka Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego została 

przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXV/174/04 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i 

za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz inne składniki wynagradzania w roku 

2005 została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8b)  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 

ze środków specjalnego funduszu nagród przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Przepis ustawy z dnia 15 lipca 2004 r. o zmianie ustawy –Karta Nauczyciela oraz o 

zmianie niektórych innych ustaw, zobowiązał organy prowadzące szkoły do dostosowania 
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kryteriów i trybu przyznawania nagród nauczycielom do stanu prawnego wynikającego z 

nowego brzmienia art. 49 ustawy – Karta Nauczyciela dotyczącego tworzenia specjalnego 

funduszu                 na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-

wychowawcze. 

Zgodnie ze znowelizowanymi przepisami ustawy  - Karta Nauczyciela, regulamin 

wynagradzania nauczycieli ustala corocznie organ prowadzący szkoły na kolejny rok 

kalendarzowy. Takie coroczne ustalanie nie jest konieczne                        w przypadku nagród 

dla nauczycieli. Regulamin wynagradzania wymaga również każdorazowo uzgodnienia ze 

związkami zawodowymi, w przeciwieństwie do kryteriów i trybu przyznawania nagród. 

 W związku z powyższym zasadne jest, aby kryteria i tryb przyznawania nagród zostały 

odrębnie ustalone, poza regulaminem wynagradzania. 

Starosta Pani Elżbieta Palka zgłosiła wniosek o wykreślenie zapisu ξ 3 o treści: „uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia” i zastąpienie zapisem o treści: „uchwała wchodzi w życie 

po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego”. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała Nr 27/81/04 z dnia 27 grudnia 

2004 r.)  

Uwag nie zgłoszono.  

Poprawka zgłoszona przez Starostę Panią Elżbietę Palkę została przyjęta w wyniku 

glosowania: 18 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXV?175/04 w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli ze środków specjalnego funduszu nagród została przyjęta w wyniku głosowania: 

18 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8 c)  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli przedstawiła 

Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Zarząd Powiatu Gostyńskiego przedkłada uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania               i wypłacania 

dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli. 
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 Zgodnie ze znowelizowanymi przepisami ustawy  - Karta Nauczyciela, regulamin 

wynagradzania nauczycieli ustala corocznie organ prowadzący szkoły na kolejny rok 

kalendarzowy. Regulamin ten wymaga każdorazowo uzgodnienia ze związkami 

zawodowymi. 

Natomiast dodatek mieszkaniowy, jako jeden z dodatków socjalnych wymienionych w Karcie 

Nauczyciela, nie wymaga konsultacji ze związkami zawodowymi. W związku z tym zasadne 

jest, aby wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 

przyznawania                       i wypłacania określał odrębny regulamin.    

Starosta Pani Elżbieta Palka zgłosiła wniosek o wykreślenie zapisu ξ 3 o treści: „uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia” i zastąpienie zapisem o treści: „uchwała wchodzi w życie 

po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego”. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (uchwała Nr 27/82/04 z dnia 27 grudnia 

2004 r.)  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego, czy jest 

konieczność poddawania pod głosowanie Rady poprawki zgłoszonej przez Starostę. 

Radca prawny Pani Magdalena Zawieja wyjaśniła, że głosowanie poprawki jest konieczne.  

Poprawka zgłoszona przez Starostę Panią Elżbietę Palkę została przyjęta w wyniku 

głosowania: 18 głosów „za”.  

Uchwała Nr XXV/176/04 .w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli 

została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8 d)  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół 

Rolniczych w Grabonogu przedstawił Przewodniczący Komisji Samorządowo – 

Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan Jerzy Giernalczyk. 

Dnia 2 grudnia 2004 roku do Starosty Gostyńskiego wpłynęła skarga Pani Jadwigi 

Krystkowiak- emerytowanego nauczyciela Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu, na 
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działalność Dyrektora Szkoły dotycząca utrudniana w załatwieniu sprawy dotyczącej 

orzeczenia choroby zawodowej. Starosta Pani Elżbieta Palka, zgodnie z § 57 Statutu Powiatu 

Gostyńskiego, przekazała skargę do rozpatrzenia Radzie Powiatu Gostyńskiego. Po wstępnym 

rozpatrzeniu skargi pod względem właściwości Przewodniczący Rady Powiatu w dniu 2 

grudnia 2004 r. przekazał skargę Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku 

Publicznego w celu przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego.  

Komisja na posiedzeniu w dniu 10 grudnia 2004 r., po przeprowadzeniu postępowania w 

trybie określonym w § 58 Statutu Powiatu Gostyńskiego, tj. zapoznaniu się ze skargą oraz 

materiałami zebranymi w sprawie, wysłuchaniu wyjaśnień złożonych przez Dyrektora 

Zespołu Szkół Rolniczych Pana Stanisława Srokę, Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego Panią Ewę Ulanicką oraz Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 

Pana Krzysztofa Nowaczyka przedkłada na podstawie § 59 ust. 2 Statutu projekt uchwały 

Rady Powiatu wraz z projektem zawiadomienia do skarżącego o sposobie załatwienia skargi, 

wnosząc o jego przyjęcie. 

Radny Pan Jerzy Giernalczyk zaproponował poprawkę, aby w paragrafie 1 dodać punkt 

drugi o treści: „Postanawia się zobowiązać dyrektora ZSR w Grabonogu do przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego dotyczącego sytuacji opisanej przez Panią Krystkowiak jako 

wypadek”. Dotychczasowy punkt 2 otrzymałby oznaczenie 3. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk odczytał projekt zawiadomienia do skarżącego o 

sposobie załatwienia skargi, który stanowi załącznik do projektu uchwały uwzględniając 

poprawkę zgłoszoną przez Przewodniczącego Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i 

Porządku Publicznego. 

Radny Pan Janusz Sikora stwierdził, że skarga dotyczyła utrudniania w załatwieniu sprawy 

dotyczącej orzeczenia choroby zawodowej, a więc powinna być przyjęta lub odrzucona. 

Zdaniem radnego skarga ta powinna być odrzucona.  

Radna Pani Ewa Ciszak stwierdziła, że nie rozumie jaki jest związek choroby zawodowej z 

wypadkiem.  

Radny Pan Andrzej Czupryński z racji wykonywanej pracy na stanowisku bhp stwierdził, 

że wniesiona poprawka jest zasadna. Jeśli skarżąca we wniosku podniosła fakt 

niesporządzenia protokołu powypadkowego to należy to sporządzić.  

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski stwierdził, że skarga została uznana w toku 

postepowania wyjaśniającego za bezzasadną, ale poza tym zobowiązuje się dyrektora do 

przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w sprawie wypadku.  
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Radny Pan Grzegorz Marszałek stwierdził, że skoro Pani Krystkowiak stwierdza, że nie 

został spisany protokół powypadkowy to jednocześnie sugeruje, że trzeba go sporządzić. 

Dyrektor powinien powołać zespół do przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego. 

Radca prawny Pani Magdalena Zawieja zaproponowała, aby wyraźnie rozgraniczyć dwie 

sprawy: uznanie skargi za nieuzasadnioną i zobowiązanie do podjęcia działania dotyczącego  

wyjaśnienia sprawy wypadku.  

Poprawka zgłoszona przez Przewodniczącego Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i 

Porządku Publicznego została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym się”. 

Uchwała Nr XXV/177/04 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkół Rolniczych w Grabonogu została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8 e)  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów przedstawił Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i 

Porządku Publicznego Pan Jerzy Giernalczyk. 

Dnia 29 listopada 2004 roku do Starosty Gostyńskiego wpłynęła skarga Pana 

Ryszarda Kuterasia na działalność Powiatowego Rzecznika Konsumentów dotycząca 

niewłaściwie przeprowadzenia postępowania związanego ze sprawą konsumencką. Zgodnie z 

§ 119 ust. 5 Statutu Powiatu Gostyńskiego rzecznik konsumentów w zakresie wykonywania 

zadań związanych z ochroną praw konsumenta podlega wyłącznie radzie i ponosi przed nią 

odpowiedzialność z tego tytułu. Po wstępnym rozpatrzeniu skargi pod względem właściwości 

Przewodniczący Rady Powiatu w dniu 2 grudnia 2004 r. przekazał skargę Komisji 

Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego w celu przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego.  

Komisja na posiedzeniu w dniu 10 grudnia 2004 r., po przeprowadzeniu postępowania w 

trybie określonym w § 58 Statutu Powiatu Gostyńskiego, tj. zapoznaniu się ze skargą oraz 

materiałami zebranymi w sprawie, wysłuchaniu wyjaśnień złożonych przez Powiatowego 

Rzecznika Konsumentów Panią Elizę Nowak przedkłada na podstawie § 59 ust. 2 Statutu 

projekt uchwały Rady Powiatu wraz z projektem zawiadomienia do skarżącego o sposobie 

załatwienia skargi, wnosząc o jego przyjęcie. 

Radny Pan Janusz Sikora poprosił o przedstawienie tematu sprawy konsumenckiej 

zgłoszonej przez skarżącego.  
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Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk odczytał skargę, która wpłynęła do Starosty. Skarga stanowi załącznik do 

protokołu.  

Starosta Pani Elżbieta Palka powiedziała, że najistotniejsze jest to, iż konsument nie 

zapłacił za usługę i został wezwany do sądu. W czwartek pojawił się u rzecznika 

konsumentów i już na piątek oczekiwał przygotowania materiału, który byłby dla niego 

obroną w sądzie. Oczekiwania konsumenta były takie, aby rzecznik przeprowadził rozmowę z 

innym usługodawcą ze Śremu i pozyskał adresy innych Gostyniaków również 

niezadowolonych z usługi przedsiębiorcy. To wszystko było na tyle skomplikowane, że nawet 

udostępnienie adresów wydaje się kłócić z ustawą o ochronie danych osobowych.  

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XXV/178/04 w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego 

Rzecznika Konsumentów została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8 f)  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Powiatowego Rzecznika Konsumentów 

przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Do wyłącznej właściwości Rady Powiatu na podstawie art.36 ust. 3 ustawy z dnia 15 

grudnia 2000 r. o ochronie konkurencji i konsumentów należy ustalenie wynagrodzenia 

Powiatowego Rzecznika Konsumentów. W związku z zaplanowaną w 2005 roku regulacją 

płac dla pracowników Starostwa Powiatowego w Gostyniu,  przedkładam projekt uchwały w 

sprawie ustalenia wynagrodzenie Powiatowego Rzecznika Konsumentów od dnia 1 stycznia 

2005 roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo  - Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk zapytał w jakim wymiarze zatrudniony jest rzecznik 

konsumentów. 

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że Pani Eliza Nowak pracuje w urzędzie na całym 

etacie: pół etatu jako rzecznik konsumentów, a drugie pół etatu jako inspektor Biura Rady. W 

związku z tym, że praca rzecznika jest obszerna trudno tak naprawdę określić czas pracy na 

stanowisku rzecznika, ponieważ interesantów przyjmuje zawsze gdy zajdzie taka potrzeba.      
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Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XXV/179/04 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Powiatowego Rzecznika 

Konsumentów została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8 g)  

Projekt uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku przedstawił Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk. 

Zgodnie z art. 38a ust. 5 pkt 2 ustawy o samorządzie powiatowym w skład komisji 

bezpieczeństwa i porządku wchodzi dwóch radnych delegowanych przez radę powiatu. W 

związku z kończącą się I kadencją Komisji Bezpieczeństwa i Porządku istnieje potrzeba 

delegowania przez Radę Powiatu radnych do pracy w II kadencji Komisji.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że Komisja zgłosiła kandydatury radnych Pana Jerzego 

Giernalczyka i Pana Grzegorza Marszałka. Projekt uchwały Komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

Radny Pan Jerzy Giernalczyk poinformował, że w poprzedniej kadencji Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku zgłoszeni kandydaci byli jej członkami   i reprezentowali Radę 

Powiatu. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał radnego Pana Jerzego Giernalczyka czy 

wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Pan Jerzy Giernalczyk wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zapytał radnego Pana Grzegorza Marszałka czy 

wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Pan Grzegorz Marszałek wyraził zgodę.  

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XXV/180/04 w sprawie delegowania radnych do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8 h) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/113/04 Rady Powiatu Gostyńskiego z 

dnia 25 marca 2004 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 
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Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne 

zadania przedstawiła Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Zastępca Przewodniczącego Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych 

Pan Józef Śląski poinformował, że rada zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że Zarząd Powiatu przyjął autopoprawkę  do 

projektu uchwały. 

Dyrektor PCPR w Gostyniu Pan Mirosław Sobkowiak wyjaśnił, że podobnie jak w roku 

ubiegłym jest nadmiar środków na rehabilitację zawodową, a brak środków na rehabilitację 

społeczną. Projekt uchwały był opracowany około trzech tygodni temu i przez ten czas dosyć 

znacząco zmieniła się sytuacja środków finansowych PFRON. Środki zarezerwowane na 

rehabilitację zawodową, a więc na tworzenie i przystosowanie miejsc pracy dla osób 

niepełnosprawnych pozostały niewykorzystane w wysokości 40.000 zł ostatecznie zostały 

wykorzystane przez pracodawców w wysokości 4.000 zł. W związku z tym uwolnionych 

środków pozostało 36.000 zł, które to środki można przekazać na indywidualne potrzeby 

ludzi związane z rehabilitacją społeczną, przede wszystkim na usuwanie barier 

architektonicznych i w komunikowaniu się (zakup komputerów) oraz zakup przedmiotów 

ortopedycznych i środków pomocniczych (zakup aparatów nagłaśniających dla osób 

niedosłyszących). 

Poprzez przesunięcie środków dąży się do maksymalnego wykorzystania środków, które 

powiat otrzymał z PFRON. 

Dyrektor PCPR wyjaśnił, że Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób Niepełnosprawnych 

pozytywnie zaopiniowała propozycję zmian. 

Autopoprawka Zarządu Powiatu została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXV/181/04  w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/113/04 Rady Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 25 marca 2004 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na 

poszczególne zadania została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk ogłosił 25 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 8 i)  

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2004 r. przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Starosta Pani Elżbieta Palka zgłosiła poprawkę do projektu uchwały o treści: Dokonuje się 

zmian w planie przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Zasobem Geodezyjno – 

Kartograficznym jak w załączniku Nr 8 do niniejszej uchwały”.  

Uwag nie zgłoszono. 

Poprawka zgłoszona przez Starostę została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów 

„za”. 

Uchwała Nr XXV/182/04  w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2004 r. została 

przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 

 

Ad 8 j) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i wydatków 

Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2005 r. przedstawił 

Wicestarosta Pan Eugeniusz Bindrowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji  Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek 

Celka poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XXV/183/04 w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i 

wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2005 

r.została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8 k) 

Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2004 r. nie wygasają z 

upływem roku budżetowego przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Starosta Pani Elżbieta Palka zgłosiła poprawkę o treści: „Zakup sprzętu komputerowego dla 

Starostwa Powiatowego w Gostyniu – kwota 20.637 zł”. 

W planie finansowym w paragrafie 6060 również pojawi się ww. kwota. 

Poprawka zgłoszona przez Starostę została przyjęta w wyniku glosowania: 18 głosów 

„za”. 

Uchwała Nr XXV/184/04  w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2004 r. nie 

wygasają z upływem roku budżetowego została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów 

„za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8 l)  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2005 – 2007 przedstawił Etatowy Członek Zarządu Pan Marek 

Podyma. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Radny Pan Jerzy Giernalczyk poprosił o wyjaśnienia w sprawie adaptacji wnętrzna pałacu 

Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie dla Środowiskowego Domu Pomocy Społecznej. 

Środowiskowy Dom ma być otwarty na początku 2005 r. natomiast w planie na stronie 11 

napisane jest , że inwestycja przewidziana jest na lata 2004 – 2006. 

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że inwestycja jest rozłożona na trzy etapy. Pierwszy 

etap – adaptacja poddasza (II piętra), II etap adaptacja I piętra (w budżecie zapisane na rok 

2005), III etap - adaptacja parteru   dla Środowiskowego Domu.  

Koszty remontu pałacu są wysokie. Jednak w związku z wybudowaniem pawilonu przy 

pałacu, więc pałac należy odpowiednio zagospodarować.  

Starosta Pani Elżbieta Palka zgłosiła poprawkę dotyczącą rezygnacji zadania dotyczącego 

likwidacji barier architektonicznych w DPS Chumiętki. : na stronie 9: wykreślenie DPS 

Chumiętek z budowy windy. Na stronie 10 wykreślenie akapitu: ................................  

(Chodzi o wykreślenie kwoty 400.000 zł).  

Na stronie 11 kwota 640.000 zł zostanie zmniejszona do kwoty 320.000 zł.  

Powyższe zmiany znajdą odbicie w tabelach. 
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Dyrektor DPS Chumiętki Pan Polowczyk wyjaśnił, że proponowane przez Zarząd 

inwestycje mogą okazać się niepotrzebne jeśli nie będzie pensjonariuszy. W chwili obecnej 

jest 10 wolnych miejsc. Jeśli okaże się, że zainteresowanie domem jest duże wówczas można 

myśleć o inwestycjach. 

Radny Pan Janusz Tywoniuk zwrócił się do dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Gostyniu Pana Piotra Radajewskiego z pytaniem o zasadność budowy hali sportowej przy 

szkole.  

Dyrektor ZSO w Gostyniu Pan Piotr Radajewski stwierdził, że nie powinno być innej 

alternatywy jak budowa pełnowymiarowej sali sportowej. Tylko taka sala pozywa na 

realizację programu, który jest bardzo bogato rozbudowany jeśli chodzi o gry zespołowe. 

Szkoła dysponuje tylko salą małą, która w standardach przedwojennych była wystarczająca i 

służyła gimnastyce szwedzkiej. Wówczas przygotowywano osoby do wojska. Dzisiaj 

zmieniły się te założenia i dominuja gry sportowe. Dyrektor zwrócił uwagę na konieczność 

dzielenia klas na grupy. Jeśli na jednej godzinie lekcyjnej mamy 3 – 4 grupy młodzieży to 

tylko sala pełnowymiarowa zapewni udział wszystkich grup w lekcji. Liceum ma jedną z 

najgorszych sytuacji jeśli chodzi o salę sportową w porównaniu ze szkołami podstawowymi i 

gimnazjami. Obecnie ok. 10 % młodzieży przynosi trwałe zwolnienia lekarskie trwające pół 

roku. Jest to też efektem braku sali sportowej. Gdy zbliża się zimowa pora roku młodzież 

rezygnuje z ćwiczeń. Ratunkiem dla tej młodzieży i szkoły jest budowa sali. 

Radny Pan Janusz Tywoniuk nie zgodził się z argumentacją przedstawioną przez dyrektora 

ZSO. Gry zespołowe i zabawy nie wypływają na prawidłowy rozwój młodzieży. Radny 

pracując obok ZSO leczy młodzież z kontuzjami. Ponadto gry  można prowadzić na mniejszej 

sali, a sala pełnowymiarowa potrzebna jest na zawody. Cztery grupy młodzieży na jednej sali 

będą sobie wzajemnie przeszkadzały.  

Budując salę pełnowymiarową przy szkole nr 1 pozyskano 30 % dotacji z zewnątrz. 

Natomiast tutaj będziemy budować salę z kredytów komercyjnych. Ponadto budując salę 

radny porozmawiałby z wójtem Gminy Piaski Panem Zenonem Normanem, który wybudował 

salę pełnowymiarową o wiele taniej. Kwota 2,5 mln zł  jest kwotą bardzo dużą dla powiatu i 

mocno obciążającą budżet powiatu. Radny stwierdził, że korzystniejsze byłoby wybudowanie 

dwóch mniejszych sal. Radny zapytał o lokalizację sali. 

Dyrektor ZSO w Gostyniu wyjaśnił, że dziś trudno powiedzieć. Sala powinna być połączona 

ze szkołą. Szkoła ma ogród, a więc jest pena swoboda lokalizacji sali. Sprawę lokalizacji 

zostawi się po części projektantowi, który wesprze w logicznym ułożeniu sali. 

 



 14 

Propozycja radnego dotycząca budowy dwóch mniejszych sal nie jest dobrym rozwiązaniem, 

gdyż wszelkie dopłaty uzyskuje się budując sale pełnowymiarowe.  

Radny Pan Janusz Tywoniuk zapytał, czy dyrektor liczy na pewne dotacje z zewnątrz.  

Radny Pan Janusz Sikora stwierdził, że jeśli program wychowania fizycznego zawiera gry 

zespołowe to trudno jest wykonać to zadanie bez sali. Radny nie zgodził się z twierdzeniem, 

że niebudowanie sali sportowej ograniczy kontuzje.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poprosiła Pełnomocnika ds. Pozyskiwania Środków 

Zewnętrznych Pana Gerarda Misiaczyka o odniesienie się do pozyskania takich środków.  

Pan Gerard Misiaczyk  stwierdził, że zapis, iż budowa sali będzie finansowana całkowicie z 

kredytów jest zapisem nieszczęśliwym. Jest możliwość pozyskania 75 % z zewnątrz i można 

by to przyjąć. W roku 2005 została przeznaczona kwota na opracowanie dokumentacji 

technicznej, która określi szczegóły, a przede wszystkim wartość tej inwestycji. Należy 

przyjąć ok. 25 % finansowania z kredytu, a pozostałe środki pozyskać z zewnątrz.    

Radna Pani Ewa Ciszak stwierdziła, że gdyby przeprowadzić sondaż wśród młodzieży 

wówczas byłoby radnym wstyd, że przy liceum nie ma sali sportowej.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak stwierdził, że należałoby zapytać mieszkańców Jawor 

czy też Smogorzewa co myślą na temat budowy chodników przy drodze powiatowej. 

Radny Pan Janusz Sikora stwierdził, że w związku z budową sali można pozyskać nawet 85 

% środków z funduszu europejskiego.  

Poprawka zgłoszona przez Starostę dotycząca wykreślenia inwestycji w DPS Chumiętki 

została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXV/185/04  w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 

Powiatu Gostyńskiego na lata 2005 – 2007 została przyjęta w wyniku głosowania: 16 

głosów „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8m) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu planu finansowego Powiatowego 

Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na rok 2005 przedstawiła 

Starosta Pani Elżbieta Palka. 

Uwag nie zgłoszono.  

Uchwała Nr XXV/186/04 w sprawie zatwierdzenia projektu planu finansowego 

Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na rok 2005 

została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8n)  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2005 r. Wprowadzenie do 

projektu budżetu powiatu na 2005 r.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że projekt budżetu na 2005 r. został utworzony 

zgodnie z przyjętym przez Radę Powiatu harmonogramem. W odpowiednim terminie trafił 

też pod obrady Komisji Rady. Komisje mogły zgłaszać poprawki i zgodnie z ustawą o 

finansach publicznych musiały wskazać źródło finansowania zadań. Radni nie ingerowali w 

przedstawiony projekt budżetu tak daleko, więc nie powstały żadne wnioski.  

Autopoprawka, która zostanie radnym przedstawiona jest wynikiem prac Zarządu Powiatu. 

Zostały uwzględnione propozycje radnych, którzy nie wskazali źródeł finansowania. Ponadto 

mając już opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu, Zarząd postanowił 

uwzględnić uchybienia w formie autopoprawki.   

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2005 r. przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu na 2005 r. 

przedstawił Etatowy Członek Zarządu Pan Marek Podyma. 

Ww. opinia stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Czupryński poinformował, że komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Franciszek 

Celka poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 

Jerzy Giernalczyk poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Janusz Tywoniuk poinformował, że 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Pani Elżbieta Palka poinformowała, 

że komisja zaopiniowała projekt uchwały w części dotyczącej bezpieczeństwa zaopiniowała 

pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Józef Śląski 

poinformował, że Komisja sformułowała ostateczną opinię pozytywnie.  

Autopoprawkę Zarządu Powiatu przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Autopoprawka Zarządu Powiatu została przyjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXV/18/04  w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2005 r. została przyjęta 

w wyniku głosowania: 18 głosów „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 9)  

Udzielanie odpowiedzi  na zapytania radnych: 

Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami 

(ABG) Pan Leszek Maliński udzielił odpowiedzi na zapytanie dotyczące ścieżki rowerowej 

Siemowo – Kosowo i drogi do Stankowa.  

Radny Pan Kazimierz Dworecki – Przewodniczący Komisji Stypendialnej wyjaśnił, że 

Komisja przydzielająca stypendium kierowała się przychodem na członka rodziny. Jednak nie 

zawsze wszystkie przychody były wykazane.  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych (OS) Pan Krzysztof Nowaczyk 

wyjaśnił, że od wnioskujących można było żądać takich dokumentów jakich wymagał system 

stypendialny. Ten system jest oparty na ustawie o zasiłkach rodzinnych i tak, np. do 

dochodów nie liczy się zasiłków rodzinnych, zasiłki otrzymywane z pomocy społecznej, 

niektóre stypendia. Mimo, że rodzina dysponuje jakimiś pieniędzmi miała prawo zgodnie z 

ww. ustawą oświadczyć, że dochód wynosi 0 zł.  

Starosta Pani Elżbieta Palka poinformowała, że nowy ambulans medyczny został 

zakupiony za kwotę 250.000 zł i doposażony za kwotę 25.000 zł. Szpital dysponuje dwoma 

zespołami wyjazdowymi, które jeżdżą po terenie powiatu, korzystając z usług firmy FALCK. 

Karetka zakupiona dla szpitala będzie pełnić zadania wyjazdowego R – czyli karetki 

reanimacyjnej. W związku z tym, dyrektor rozpoczął procedurę wypowiedzenia umowy 

dotyczącej tejże karetki od firmy FALCK. Radny Pan Grzegorz Marszałek wielokrotnie 

zgłaszał potrzebę uruchomienia trzeciej karetki na terenie powiatu. Jednak dyrektor SP ZOZ 

ocenia to inaczej – trzecia karetka byłaby mimo wszystko rozrzutnością, ponieważ to nie jest 

kwestia samej karetki, którą trzebaby nadal opłacać, ale olbrzymich pieniędzy na opłacenie 

zespołu. Zespół trzyosobowy gdyby miał obsadzić 7 dni w tygodniu przez 24 h to co najmniej 

9 osób. Utrzymanie przez rok takich zespołów to ponad 300.000 zł do tego dochodzi paliwo i 

koszty związane z utrzymaniem samej karetki. 

Dyrektor SP ZOZ raczej mówi o tym, że warto byłoby zastanowić się nad wzmocnieniem 

taboru transportowego. Karetka transportowa świadczy usługi przez kilkanaście godzin w 

ciągu dnia, a w nocy pełni dyżur pod telefonem. Jest możliwość dofinansowania, aby 

transport był przez 24 h. Nie jest to jednak takie proste, ponieważ pojawia się pytanie kto 

 



 17 

może dofinansować np. osadę nocną karetki transportowej to okazuje się, że powiat nie może 

udzielić takiej dotacji, ponieważ można przekazywać środki na zadania inwestycyjne, a nie na 

usługi, które są finansowane przez NFZ.  

Szpital gostyński otrzymał lepszy kontrakt na 2005 r. niż tegoroczny. Jest więc szansa 

dalszego wychodzenia z zadłużenia.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek stwierdził, że ktoś zgotował zły standard, gdyż dwie 

karetki na terenie powiatu gostyńskiego nie zapewnią pełnego bezpieczeństwa mieszkańcom 

szczególnie takich gmin jak Borek, Pogorzela, Poniec. Dyrektor SP ZOZ podchodzi 

jednostronnie do sprawy. Mówi się, że karetki, które stoją w straży przy CPR nie jeżdżą. 

Jednak radny będąc w Komendzie Straży widzi, iż te karetki codziennie wyjeżdżają. Powiat 

Gostyński zostaje na jednej karetce. Radny twierdził, że niekoniecznie trzeba inwestować 

duże pieniądze, ale można to dobrze zorganizować. Karetki FALCK wypadkowa i ratunkowa 

powinny stać przy Komendzie i nie powinny być używane do innych celów.  

Starosta Pani Elżbieta Palka wyjaśniła, że decyzje związane z ochroną zdrowia zakładają na 

takim powiecie jak powiat gostyński dwie karetki.  

W dzień jest dodatkowa karetka transportowa natomiast gorsza sytuacja jest w nocy.  

Druga sprawa dotyczy świadczenia usług w nocy, soboty i niedziele przez lekarzy 

rodzinnych. Szpital stanął do kontraktu z innym podmiotem i NFZ podzielił kontrakt na pół: 

jeden podmiot otrzymał połowę i drugi połowę.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zaproponował zaprosić dyrektora SP ZOZ na 

posiedzenie Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego w celu 

omówienia sprawy karetki. 

 

Ad 10)  

Radna Pani Kazimiera Poślednik poruszyła sprawę możliwości zmiany regulaminu 

dotyczącego wydatkowania stypendium. Radna zapytała Naczelnika Wydziału OS Pana 

Krzysztofa Nowaczyka ile osób – stypendystów zwróciło się z pytaniem na jakie cele można 

przeznaczyć pieniądze, a po otrzymaniu informacji okazali się bezradni wobec stanu 

faktycznego.  

Radna stwierdziła, że można by wystąpić o zwiększenie możliwości wydatkowania środków.  

Naczelnik Wydziału OS Pan Krzysztof Nowaczyk potwierdził, że tłumnie rodzice 

stypendystów zwracali się z takimi sugestiami. Jednak pozostawała możliwość wskazania 

możliwości jakie kryją się w obecnym systemie. Kwestia zwiększenia możliwości 

wydatkowania środków nie jest do rozstrzygnięcia przez Radę Powiatu. można by tego 
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rodzaju sugestie były kierowane do marszałka, a marszałek skierowałby je dalej, to być może 

kiedyś doszłoby do zmiany zapisów regulaminu.  

Można zaobserwować pewne zmiany polegające na możliwości zakupu rzeczy, które na 

początku nie znajdowały się w wykazie. 

Założeniem tego stypendium jest to, iż ma zabezpieczyć elementarne potrzeby dziecka 

wiejskiego, aby ułatwić mu dotarcie do szkoły.  

Powiat gostyński jest w tej sytuacji, że sieć szkolnictwa ponadgimnazjalnego jest rozłożona.   

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zaproponował, aby na posiedzeniu Komisji Spraw 

Społecznych został przygotowany apel radnych Rady Powiatu Gostyńskiego w powyższej 

sprawie, który będzie przedłożony na kolejnej sesji.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zastanawiał się, czy stypendia miały pomóc czy też 

zaszkodzić. Dużo dzieci otrzymało stypendia jeśli rodzic pracuje w zakładzie produkcyjnym i 

otrzymuje najniższą krajową. Jak natomiast potraktowano dzieci rolników – obligatoryjnie 

wyliczono dochód z hektara.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Curyk zgłosił wniosek dotyczący dróg powiatowych. Po 

kampanii cukrowniczej obserwuje się pogorszenie dróg gminnych i powiatowych, także w 

związku z tym, że samochody dostarczające buraki do Cukrowni są bardzo często 

przeładowane. Przewodniczący Rady zwrócił się do Starosty, aby na konwent wójtów i 

burmistrzów zaprosić dyrektora Cukrowni, który podjąłby współpracę w związku z ochroną 

dróg i np. nie płaciłby tym za transport tym, którzy przeładowują samochody.  

Radny Pan Leszek Hądzlik stwierdził, że jeśli wystąpimy z tym wnioskiem to Cukrownia 

może być przeniesiona w inne miejsce.  

Radny Pan Andrzej Czupryński powiedział, że ten problem poruszył na spotkaniu z 

burmistrzem Gostynia. Sprawa jest niezwykle delikatna i trzeba to wszystko wyważyć w 

kontekście wypowiedzi radnego Pana Hądzlika. Wszyscy użytkownicy dróg zauważyli 

zniszczone drogi, rowy i pobocza. 

 

Ad 11 i 12)  

Radni nie zabrali głosu.  

Ad 13)  

Przewodniczący Rady zakończył XXV sesję Rady Powiatu o godzinie 21.00 
 

Protokołowała: 

Eliza Nowak 

 


